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PROTOKÓŁ 0012.6.8.2020 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 15 października 2020 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.00 – 15.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych 
budynków mieszkalnych, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 

4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z dnia 17 września 2020 r.  
6. Zakończenie posiedzenie  

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3 

Podatki i opłaty lokalne: 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 2, wstrzymujących  się - 0 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych 
budynków mieszkalnych, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się – 
0 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących  się – 
0 
 
Ad. 4 

Wolne głosy i wnioski 
 

Wojciech Marcol  
 - Czy odbyło się spotkanie piłkarzy z Panią Prezydent? Wiadomo coś w tej sprawie? 
 
Ewa Gutowska 
 - Z tego co wiem zainteresowane Kluby prowadziły rozmowy z Panią Prezydent.  
 
Iwona Rosińska 
 - Dziwią mnie pewne działania Klubu piłkarskiego. Na ostatniej Komisji 
rozmawialiśmy na temat chłopców, którzy mieli zasilać pierwszy zespół z grupy 
młodzieżowej tzw. „M”. Chłopcy byli na dwóch treningach. Okazuje się, że Klub 
zakontraktował czterech nowych piłkarzy gdzie trzeba opłacić zawodników, 
mieszkanie. Takie działania mnie trochę dziwą ponieważ klub boryka się z 
problemami finansowymi, a pozwala sobie na zakontraktowanie zawodników. 
Jestem za sportem, ale nie rozumiem tej polityki.  
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Wojciech Marcol 
 - Czy jest szansa na oświetlenie nowych boisk trawiastych w Moszczenicy? 
 
Ewa Gutowska 
 - Boiska są w administrowaniu MOSIR. Przekażę, Pana zapytanie Panu 
Dyrektorowi. Chciałabym dodać, że jeżeli chodzi o finasowanie sportu czy szkolenie 
dzieci i młodzieży to coraz częściej w czasie pandemii kluby sportowe nie radzą 
sobie z wydawaniem pieniędzy. Pandemia powoduje, że kluby sportowe nie są w 
stanie realizować zadań. Należy to wziąć pod uwagę przy realizacji zadań na 
przyszły rok. Nie może tak być, że środki finansowe będą przeznaczone na zakup 
sprzętu bez realizacji zadania. Realizacja zadań jest do 30 listopada. Mogą być 
zwroty dotacji. Mimo, że miasto wspiera sporty to okazuje się , że w obecnej 
sytuacji kluby nie są w stanie zrealizować zadań.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałabym poinformować, że nowy nabytek jastrzębskich szachistów zdobył 
tytuł Mistrza Polski do lat 18.  

 
Ad. 5 
Przyjęcie protokołu z dnia 17 września 2020 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad.6 
Zakończenie posiedzenie  
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Mirosław Kolb 
 
 
 
 
 
  
 

 

 


